

THE HONG KONG FOOTBALL ASSOCIATION LIMITED
香 港 足 球 總 會 有 限 公 司

2022/2023 年度香港超級聯賽後備席職員及監督員登記表格
Enrollment of HKPL Team Officials on Substitution Bench and Game Supervisors – 2022/2023 Season

球 會 名 稱

Name of Club: _____

No.	香港足球總會個人編號 HKFA Identification Number	英文姓名 (請填寫全名) English Name (Full Name)	中文姓名 Chinese Name	職位 Capacity	註冊成為監督員 Register as a Game Supervisor	簽署 Signature
1.				主教練 Head Coach		
2.				醫療人員 Medical Staff		
3.						
4.						
5.						
6.						
7.						
8.						

No.	香港足球總會個人編號 HKFA Identification Number	英文姓名 (請填寫全名) English Name (Full Name)	中文姓名 Chinese Name	職位 Capacity	註冊成為監督員 Register as a Game Supervisor	簽署 Signature
9.						
10.						
11.						
12.						
13.						
14.						
15.						

球隊必須註冊一名主教練，而該名主教練必須為香港足球總會註冊之亞洲足協 A 級或以上級別教練及符合香港足球總會球會牌照之要求。

Within the list, there must be one registered head coach who must be a coach with class A or above assessed by Asian Football Confederation and registered with Hong Kong Football Association and must meet the requirement of HKFA club license.

球隊必須已在本會公佈名單內的醫療人員，而有關職員必須包括在公佈名單內，及已經在網上系統內完成註冊。

Within the list, There must be one registered a **“Medical Staff”** from list of already released by this Association.

球隊必須從此表格中同時以剔「√」選出最少一名及最多七名年滿 21 歲的職員作為球隊監督員。

Each team must enroll by “√” at least 1 up to 7 game supervisor(s) from this form at the age of 21 or above to be the team game supervisor(s).

球會秘書簽署 Signature of Club Secretary

日期 Date